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Low Vision Rehabilitation
Incapacité visuelle et réadaptation

Thursday, June 22 | 1330-1500 Pier 4/5
Jeudi 22 juin

Target Audience - Groupes cibles

This educational activity is intended for general ophthalmologists, specialists,
residents, medical students and allied health personnel who are engaged in the
diagnosis and treatment of eye diseases.

Cette activité de formation s’adresse aux ophtalmologistes généralistes et spécialistes,
aux résidents, aux étudiants en médecine et au personnel des professions connexes
de la santé engagés dans le diagnostic et le traitement des maladies oculaires.

Objectives - Objectifs

Presentations in this session will include information about the Chaoulli decision,
population predictions, and low vision rehabilitation models to allow attendees
to consider existing and future vision rehabilitation in their communities

and in Canada. Attendees will be better able to advise patients about vision
rehabilitation services.

Les participants se pencheront sur la décision Chaoulli, les prévisions démographiques
et les modéles de réadaptation d'une incapacité visuelle afin de développer une vue
d'ensemble sur la réadaptation actuelle et future de la vision dans leur collectivité

et au Canada. lls pourront ainsi mieux conseiller leurs patients sur les services de
réadaptation visuelle.

Guests - Invités

Hugh Taylor, Lylas Mogk and Colleen Flood
Moderator - Animateur
Mary Louise Jackson

1330 Welcome

1332 Delivery of low vision care, what we know and what we

need to know

Hugh Taylor

1351 Vision Rehabilitation today in Canada

S.N. Markowitz

1356 Forecasting the vision loss epidemic in Canada — Estimates and
projections of age-related eye disease

M. Fielden, R. Buhrmann, W.G. Hodge

1401 The Vision Rehabilitation Evidence Based Review (VREBR):
Findings for selected applications of Low Vision Rehabilitation
J. Jutai, P. Hooper, G. Strong, E. Russell-Minda

1406 Discussion

1410 The ophthalmologist and the epidemic of vision loss

Lylas Mogk

1420 Discussion

1424 Courting trouble: The impact of the Chaoulli decision on health policy
Colleen Flood

1443 Discussion

1500 Break in Exhibit Hall
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